
Toimittaja Julia Raatikainen: 

Mikä sai sinut lähtemään risteilylle? 

 

Iida Koskela: 

No varmaan kaikista eniten se, että olisi tullut kauhea fomo, jos ei olisi lähtenyt. 

Mutta on se hauska päästä tutustumaan muihin opiskelijoihin silleen ympäri 

Suomea, koska me ollaan Oulussa niin kaukana kaikista muista, jotka opiskelee 

journalistiksi. 

 

Britt Marie: 

Koti on Ahvenanmaalla.  

 

Samu Saatsi: 

Perinteet. 

 

Torsti Nummi: 

Työn puolestamme risteily. 

 

Toimittaja:  

Kuinka usein käyt risteilyillä? 

 



Iida Koskela: 

Mä oon viimeksi käynyt abiristeilyllä, että siitä on tosi kauan. Mutta me lapsena 

käytiin todella useasti, siis tyyliin kesä, joka kesä käytiin vanhempien kanssa 

risteilyllä Tukholmassa tai Tallinnassa, niin siitä on kulunut muutama vuosi. Mä 

oon 2019 käynyt abiristeilyllä. 

 

Britt Marie:  

No kerran kuussa. 

 

Toimittaja: 

Eli sillä kotimatkalla? 

 

Britt Marie: 

Joo, kyllä. 

 

Samu Saatsi:  

Tässä on 4 vuoden tauko ollut, mutta tota sitä ennen vuosi kerrallaan. 

 

Torsti Nummi:  

No, ehkä pari kertaa vuodessa. 

 



Toimittaja: 

Miten hintojen nousu on vaikuttanut sun risteilyihin? Vaikuttaako esim. 

kulutukseen täällä tai muuta vastaavaa? 

 

Iida Koskela: 

No hintojen nousua piti silleen pikkuisen miettiä, että miten niinku, jos lähtee 

tänne risteilylle, että se on aika iso investointi, että miten riittää rahaa kaikkeen 

muuhun elämiseen. Mutta kyllä mä totesin, että se raha, minkä tänne laittaa on 

kaiken sen arvoinen. 

 

Britt Marie: 

Ei ole. 

 

Samu Saatsi: 

No vaikea sanoa. Musta tuntuu, että ehkä vähän rauhoittunut. 

 

Torsti Nummi:  

Ei se oikein mitään kauheasti. Se on tää kaikennäköiset koronat ja muut sitten 

vaikuttanut. 


